
Z A P I S N I K

sastavljen dana 24.08.2022. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag.

Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke
pošte pozivom KLASA: 601-01/22-01/66, URBROJ: 2186-181-22-1 od 22.08.2022. godine.

Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća:
1. Stjepan Šafran, predsjednik,
2. Tomislav Ledinski,
3. Ana Marija Vrščak,
4. Andreja Podoljnjak.

Ostali prisutni:
1. Martina Hrupec, ravnateljica,
2. Marko Futač, voditelj zapisnika.

Na sjednici nije prisutan potpredsjednik Vijeća Ivan Andrašek, koji je opravdao svoj
izostanak.

Sjednicu  otvara  predsjednik  Upravnog vijeća  Stjepan  Šafran,  konstatira  da  postoji
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red:

D N E V N I   R E D

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice Upravnog vijeća,
2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za

2022. godinu,
3. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.

Toč. 1)
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 09.08.2022. godine.
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice od 09.08.2022. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća od 09.08.2022. godine je
prihvaćen jednoglasno.

Toč. 2)
Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana

Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu

Predsjednik obrazlaže prijedlog Polugodišnjeg izvještaj o izvršenju financijskog plana.
Prihodi i rashodi su u okviru planiranih. Na prihodovnoj strani od roditelja i drugih općina i
gradova primljeno je 403.000,00 kn, a od Općine Breznica 292.000,00 kn. Na rashodovnoj
strani najznačajnije su stavke plaće i naknade zaposlenima, intelektualne i ostale usluge (što
uključuje  ugovore o djelu te knjigovodstvo) te troškovi prehrane.



Predsjednik  otvara  raspravu  o  prijedlogu  Polugodišnjeg  izvještaja  o  izvršenju
financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu. Nema pitanja ili primjedbi u
vezi ove točke dnevnog reda. Predsjednik daje prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju
financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu godinu na glasanje.

ZAKLJUČAK:  Polugodišnji  izvještaj  o  izvršenju  financijskog  plana  Dječjeg
vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu je prihvaćen jednoglasno.

Toč. 3)
Ostala pitanja i prijedlozi

Ravnateljica  podsjeća  Vijeće  na  rješenje  prosvjetne  inspekcije  i  održani  roditeljski
sastanak u vezi istoga. Tri naloga iz rješenja su riješena, a na preostali nalog (usklađivanje
broja djece s Državnim pedagoškim standardom do kraja godine) je poslana žalba. Svi članovi
Vijeća  i  ravnateljica  sudjeluju  u  raspravi  o  rješenju  prosvjetne  inspekcije  i  mogućim
posljedicama iste.

Dovršeno u 18:30 sati.

Voditelj zapisnika     Predsjednik
    Marko Futač Upravnog vijeća

  Stjepan Šafran


